
Милорад Живковић је, коментаришући одговор Савјета министара БиХ на питање 

постављено на 35. сједници Представничког дома, одржаној 23. 10. 2012. године, 

затражио допуну одговора. Раније питање је гласило: 

1. „У којој фази су преговори између БиХ и Свјетске трговинске организације о 

уласку БиХ у ову организацију? 

2. Да ли је тачно да је услов за улазак у ову организацију дозвола увоза генетички 

модификованих организама? 

3. Ако јесте, како Министарство мисли да испуни овај услов узимајући у обзир 

постојећу легислативу у овој области?“ 

Питање је допуњено на сљедећи начин: „Стога додатно тражим – да ли је до сада, 

према Закону о генетички модификованим организмима, било захтјева да се такви 

организми употребљавају у облику хране у БиХ? Ако јесте, коме су дате дозволе и у 

којим количинама?“  
 


